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Raad voor Cliëntenparticipatie Assen
p/a  Gemeente Assen
Noordersingel 33
9401 JW  ASSEN

assenclientenraad@gmail.com
www.rcp-assen.nl

Verslag overleg Raad voor Cliëntenparticipatie Assen
Plaats: Gemeentehuis, zaal 2
Datum: Woensdag 27 september 2023
Aanwezig RCPA: Ada Gorter, Aaftien Schlundt Bodien, Joke Hak, Jeanette Kleene, Franklin 

Karst, Roelien Ensing, René Hedemann, Elma van Lienen
Gasten:
Afwezig mk: Menno Molenaar
Notuliste: Monique Loppersum

Nr. Omschrijving Actie
1. Opening en vaststelling agenda

Àda opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. Vandaag is er een 
korte agenda. Misschien is het goed om aan het eind van de vergadering (of 
tussendoor) te inventariseren waarvan wij vinden waar we als raad aandacht aan 
moeten geven. 
De potentiële kandidaat heeft aangegeven dat het op dit moment te vroeg is om aan 
te sluiten bij de RCPA. Ze wil in de toekomst wel een keer uitgenodigd worden, 
maar op dit moment past het niet naast haar werk. 
De vacature voor een nieuwe secretaris staat nog open en als er iemand in zijn of 
haar netwerk is die aan deze vacature invulling wil geven, dan hoort Ada dit graag. 

2. Mededelingen en ingekomen stukken
Verslag NMD-bijeenkomst 5 september 
Ada en Aaftien hebben het door B en W vastgestelde plan van aanpak van IZA / 
GALA ontvangen en Niko Rijkens wil graag met de raad hierover in gesprek. Niko 
Rijkens zal voor 25 oktober a.s. uitgenodigd worden. Ook wil hij graag betrokken 
worden bij het gezamenlijk overleg van de raden van de NMD. 
 
Terugkoppeling voorzittersoverleg 21 september (Ada/Elma)
Mellie, Willy, Elma, Ada en Gert Jan waren hierbij aanwezig. Er is gesproken over 
het feit dat er een afspraak was tussen de participatieraad en de wethouder Broekema 
die op het laatste moment is afgezegd. Voor de participatieraad was dit zeer 
frustrerend. Ada zal ook nog een afspraak met Mellie maken om dit door te nemen.
Het is stil vanuit de gemeente, er komen nauwelijks adviesaanvragen. Dit kan zijn 
omdat er weinig gebeurt of dat de gemeente de raden is vergeten. Dit laatste is het 
vermoeden van Gert Jan en hij gaat hier achteraan. Ook is er gesproken over IZA /. 
GALA dat we niet in de stuurgroep willen, maar wel betrokken willen zijn. Anneke 
was niet aanwezig tijdens het voorzittersoverleg.
In het voorzittersoverleg van juni was er een lijstje met bespreekpunten, hier is nog 
niets mee gebeurd en hier gaat Gert Jan ook mee aan de slag. 
Tijdens het voorzittersoverleg is uitgebreid gesproken over de rol van de 
adviesraden. Het idee is om een ongevraagd advies te schrijven dat er wel een 
informatieplicht is waardoor de raad zijn werk kan doen. We zijn er als raad, er komt 

Aaftien

Ada
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weinig informatie en er komen weinig adviesaanvragen, hoe komt dit en wat gaan we 
hier aan doen zijn de punten die in het ongevraagd advies komen. Ada en Franklin 
zullen samen het concept opstellen en dit wordt tijdens het informele overleg van 11 
oktober besproken. 
De gemeente stelt als eis dat er een beroepscode moet zijn voor eigen personeel, voor 
de medewerkers van de zorgpartijen ligt dit niet bij de gemeente. 
De installatie van de kinderraad was ook op hetzelfde moment als het 
voorzittersoverleg, de raden zijn hier niet voor uitgenodigd. 
Ook is er gesproken over de NMD samenwerking. Gert Jan is ook met zijn 
beschouwing gekomen op IZA en GALA. In Assen ziet de gemeente gebeuren dat 
steeds meer jongeren met drugsproblematiek te maken krijgen. Dit zou ook een 
thema moeten of kunnen zijn waar aan gewerkt moet worden door de gemeente. 
Vanuit het rijk komen budgetten binnen voor gezond leven, terwijl voor de 
drugsproblematiek geen extra gelden komen. Op dit punt kunnen we ook een 
ongevraagd advies geven. 

Jeanette heeft een mail gekregen dat Marlies de Jong gaat stoppen als 
inclusiemedewerker binnen de gemeente. Ze kan niet de kwaliteit en kwantiteit 
leveren die volgens haar nodig is. De gemeente is nu wel bezig om een opvolger te 
zoeken. 

Ada/
Franklin

3. Verslag vergadering RCPA 23 augustus 2023 
Het verslag van de vergadering van 23 augustus 2023 wordt zonder wijzigingen 
goedgekeurd. 

Naar aanleiding van:
Ada moet nog een reactie vragen van Anneke van der Geest. 
Ada zal ook nog navragen wat de stand van zaken is m.b.t. Mantelzorg.

Ada
Ada

4. Conceptadvies wijziging Verordening WMO en Jeugdhulp 2024
- Zie brief adviesaanvraag
- Zie verslag toelichting op adviesaanvraag

Op het conceptadvies zijn geen aanvullingen, Aaftien gaat deze versturen.  Aaftien

5. Informatie vanuit het veld
Algemene zaken
De vacature voor secretaris staat nog uit. 

Werk en Inkomen
Elma is benieuwd hoe het in de gemeente zit indien mensen in de bijstand ziek 
worden en niet meer kunnen werken. Deze bewoners zouden feitelijk ook gekeurd 
moeten worden, dit gebeurt niet. Worden deze bewoners dan nog wel steeds 
benaderd om werk te zoeken of niet terwijl ze bijvoorbeeld ongeneeslijk ziek zijn. 
De tegemoetkoming voor chronische ziekte kun je zelf aanvragen. 
Op het moment dat iemand komt te overlijden en de aanvullende uitkering wordt te 
laat aangevraagd, dan gaat deze pas in op het moment dat deze aanvulling wordt 
aangevraagd. De vraag is of hier vanuit de gemeente ook maatwerk voor is. 
Elma zal een aantal vragen op papier zetten die besproken kunnen worden in 
november met WPDA. Indien iemand anders vragen heeft mogen deze ook gemaild 
worden naar Elma zodat zij alle vragen op een rij kan zetten. 

Franklin gaat 28 september naar een bijeenkomst van het Autismecafé. Het thema 
van de avond is Autisme en Arbeidskansen. Menno zal over dit onderwerp worden 
geïnterviewd.
 

Elma

Franklin

Franklin
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Zorg en Welzijn
De commissie jeugd is nog niet weer bij elkaar geweest. Franklin zal navragen bij 
Gert Jan wanneer het volgende overleg is. 

Van het gehele sociale domein verwacht de RCPA eigenlijk ook weer een 
kwartaalrapportage. Aaftien gaat Anneke een mail hierover sturen. Aan iedereen het 
verzoek om alert te blijven. Het is aan de raad om de kwartaalrapportage goed door 
te nemen en de belangrijke punten hieruit te halen. 
PGB aanvragen worden binnen de gemeente nog zoveel mogelijk afgewezen. 

Aaftien

6. Rondvraag
Elma en Ada gaan op de koffie bij het Markehuus, de buurthuiskamer. Ada en Elma 
willen hier graag input halen over wat er speelt onder de bewoners. Op deze 
ochtenden hoor je wel veel. 

De straatcoach kan veel met spel en sport in de wijk doen. 
 

Ada/Elma

7. Sluiting
Ada sluit vervolgens de vergadering om half negen en wenst iedereen wel thuis. 

Dit verslag is goedgekeurd en vastgesteld in de vergadering van 25 oktober 2023.

Ada Gorter-ten Brink Aaftien Schlundt Bodien
voorzitter secretaris


